
Natuurgebied Kamerik Teylingens 

Goedenavond allemaal, 

Bedankt dat ik vanavond de spreektijd krijg om mijn verhaal te delen. Mijn naam is Simeon Blok, ik 

ben 27 jaar en zit in maatschap met mijn ouders, samen hebben wij een jongvee opfokbedrijf in 

Kamerik. Onze boerderij ligt naast gebied Kamerik Teylingens. Met veel passie leven en werken wij 

tussen de dieren en de natuur. Helaas is de toekomst van ons bedrijf in gevaar, als het 

bestemmingsplan van het gebied gewijzigd word naar natuur gaat dat voor flinke beperkingen 

zorgen voor onze boerderij omdat wij last gaan krijgen met name van de externe werking van het 

natuurgebied. 

Ik heb al meerdere malen aangegeven dat wij ons grote zorgen maken over het plan voor het 

natuurgebied, met name over de externe werking. Als antwoord krijg ik dan dat er op dit moment 

geen externe werking is .Het is de bedoeling van Staatsbosbeheer dat als het bestemming natuur 

heeft, het gebied een NNN gebied word. Natuur Netwerk Nederland. Nu is het zo dat vorig jaar De 

natuurherstelwet is aangenomen. in 2030 moet er voor 30% van de natuurgebieden een herstelplan 

liggen die in slechte staat zijn en in 2050 is dat 90%, maar volgens Staatsbosbeheer gaat het altijd 

slecht met de natuur, , maar duidelijke cijfers waaruit het te herleiden is krijgen wij nooit te zien. Het 

herstelplan zal zijn dat er nog minder stikstofneerslag mag zijn bij het natuurgebied, Dus die externe 

werking is er op dit moment misschien nog niet, maar die komt er wel! en als het dan zover is kun je 

er niks meer aan doen! Nog minder dieren houden of stoppen met het bedrijf. 

Wij hebben 3 percelen naast de bufferstrook van het natuurgebied in eigendom gekregen via een 

grondruil georganiseerd door de provincie. Staatsbosbeheer is uiteraard eigenaar van de percelen 

naast ons en wilde de volledige breedte van de tussenliggende sloot in eigendom, wij waren op de 

hoogte dat ze hier natuur wilde maken, en beloofde ons dat wij hier geen hinder van zouden 

ondervinden. Helaas kwamen wij er later achter via een collega veehouder dat ze in hun ontwerp het 

waterpeil gingen aanpassen, dit zou voor ons betekenen dat wij nog maar 1 centimeter drooglegging 

hebben op ons land. Hierdoor is het land waardeloos. Staatsbosbeheer gaf aan het plan niet aan te 

passen en volledig in zijn recht te staan, maar gelukkig gaf het waterschap aan dat het niet zomaar 

mogelijk is het waterpeil aan te passen. en blijft het nu polderpeil. 

Het doet ons pijn dat de communicatie stroef verloopt, er word een mededeling gedaan dat er een 

natuurgebied komt. Een natuurgebied met veel impact op de omgeving. Dat is geen samenwerken, 

dat is een kloof creëren. Ik heb veel mensen uit de buurt gesproken de laatste tijd en de 

teleurstelling is groot, er word weinig gedaan met input uit de samenleving .Er zijn meerdere 

alternatieven aangedragen ipv afplaggen, maar er word geen gehoor aan gegeven, . 

Wij zijn met een groep boeren bezig om bodemdaling/ verdroging en C02 uitstoot tegen te gaan 

dmv onderwaterdrainage, de grond vochtig houden. Dit doen wij voor het klimaat en omgeving, om 

zo het gebied toekomstbestendig te houden. Staatsbosbeheer doet hier niet aan mee. 



Ik ben absoluut niet tegen natuur, maar dit ontwerp is geen natuur. Er zijn al zoveel natuurgebieden 

die er al jaren zijn waar de natuurdoelen niet gehaald zijn, als de grond afgeplagd is, en de 

nutriënten uitgespoeld zijn en de waterkwaliteit hierdoor verslechtert, dan is de bodem dood en 

stinkend en groeien er alleen maar pitrussen want die groeien op vochtig gebied, en zit het vol 

plaagdieren, ons vee staat op het perceel ernaast, het is bewezen dat deze plaagdieren ziektes 

overbrengen, denk aan blauwtong waar veel dieren aan dood zijn gegaan, of voor mensen, door de 

temperatuurstijging komen er veel meer exotische tijgermuggen en malariamuggen die 

besmettelijke virussen verspreiden . Hoe kunnen mensen nog buiten zitten in de zomer? Of een 

stukje fietsen? Is dit echt hoe de toekomst van dit gebied gaat worden? Moet ik als er geen toekomst 

meer is voor onze boerderij dan maar als laatste de deur achter mij dichtrekken? Geen koeien meer 

in de wei, geen schapen of andere dieren, is dat de toekomst van het groene hart? 

ik hoop dat iedereen in de toekomst van ons groene hart kan blijven genieten, een gebied met 

toekomst hebben en dat wij als boeren deze polder mogen blijven onderhouden en dat dat in goede 

harmonie kan met de omgeving in plaats van de kloof die er nu is. wij willen heel graag meedenken 

hoe we toekomstbestendige natuur kunnen inrichten waar boeren, burgers en onze kinderen later 

ook van kunnen genieten. 

De gemeenteraad heeft een grote verantwoordelijkheid hierin! Stem alsjeblieft tegen en Denk aan 

de toekomst! Jullie kunnen het verschil maken! 

Dankuwel voor u tijd 


